

I am delighted to extend greetings to all members of the Alcuin Society on the occasion of the presentation of the 2011 Alcuin Society Awards for Excellence in Book Design in Canada.

I believe that the magic of books is made possible thanks to the imagination, daring and skill of passionate artists devoted to their craft, and Canada is without a doubt an incubator of creative genius. For three decades, a jury upholding the highest standards has been showcasing, here in Canada and elsewhere in the world, the unique vision of our best book designers.

Year after year, this competition adds to the far-reaching influence of Canada's cultural scene, celebrating some of the most beautiful works created in our country. In this way, the Alcuin Society is playing its part in not only disseminating and promoting the very best that this artistic field has to offer, but also enriching our collective heritage.

As patron, I would like to offer my congratulations to the winners of this 30th competition, and to the members of the Society's Board for their outstanding work. Best of luck as you move on to the international book fairs!

Je suis ravi de saluer tous les membres de la Société Alcuin à l'occasion de la remise des Prix pour l'excellence de la conception graphique du livre au Canada de 2011.

À mes yeux, la magie des livres se matérialise grâce à l'imagination, à l'audace et au talent d'artistes passionnés qui se vouent à leur art, et le Canada est sans contredit un incubateur de génie créatif. Depuis trois décennies, un jury adhérant à des normes de sélection élevées dévoile, ici et ailleurs dans le monde, la vision singulière de nos meilleurs dessinateursmaquettistes.

Effectivement, année après année, ce concours contribue au rayonnement de la scène culturelle canadienne révélant pour le plaisir de chacun certaines des plus belles oeuvres créées au pays. Ainsi, la Société Alcuin favorise non seulement la diffusion et la promotion de ce qui se fait de mieux dans ce domaine artistique, mais elle enrichit également notre patrimoine collectif.

En tant que président d'honneur, je tiens à féliciter les lauréates et les lauréats de cette 30e compétition, ainsi que les membres du conseil de la Société pour leur travail exceptionnel. Bonne chance lors des différents salons internationaux!



Photo: Sgt Serge Gouin

A handwritten signature in black ink that reads "David Johnson". The signature is fluid and cursive.

David Johnson, 2012

